

# Majlis Anugerah Seni UPM 2006 (MASENI 2006)

*“Majlis ini dapat mengenalpasti calon-calon yang sesuai untuk dicalonkan ke Majlis Anugerah Seni MAKUM 2006 yang akan diadakan nanti, sebagai platform untuk memberikan tanda penghargaan kepada mereka yang konsisten dalam kegiatan kebudayaan dan kesenian, menggalakkan dan meningkatkan semangat dan daya saing untuk lebih aktif memajukan kebudayaan dan kesenian di UPM,”*

*Prof. Madya Dr Azali Mohamed*

Oleh: **SHARIL NIZAM SHA'RI**

Foto: **Ahmad Fua'ad Alwi**

**SERDANG (31 Mac)** - Sebanyak 10 anugerah menjadi rebutan di kalangan mahasiswa-mahasiswi Universiti Putra Malaysia (UPM) yang aktif dalam aktiviti kesenian dan kebudayaan sepanjang tahun 2006.

Didahului, Mohammad Abdullah dan Nordiana Liki diumumkan sebagai penerima Anugerah Tokoh Budaya Siswa (Anugerah Adiwijaya Wangsa) dan siswi (Anugerah Sriwijaya Wangsa).

Diikuti, seramai 10 penerima Anugerah Tokoh Budaya Harapan (Anugerah Emas MASENI 2006), Md.

Aszulhilmy Ahmad Nahrawi, Adidi Tamin, Faridzz Muhamat Roli, Mohd Zulhafiz Zulkeply, Edmund Ross Williams Hunt, Noraziah Zazali, Intan Noorul Faizah Anuar, Mageswary Salvarajoo, suzaiza Othman dan Lim Fheng Fheng.

Anugerah Kelab Kebudayaan Terbaik (Anugerah Panji Ulung) dimenangi oleh Kelab Penggiat Teater Sejagat (PENTAS) dan Anugerah Kelab Kebudayaan Harapan (Anugerah Panji Harapan) oleh Kelab Pantun dan Puisi (Cenderawasih).

Seterusnya, Anugerah Kelab Kebudayaan Harapan – Penganjuran Aktiviti (Anugerah Panji Bakti),

Anugerah Sekretariat Kebudayaan Kolej Kediaman Terbaik Keseluruhan



Nordiana, Dr. Azali Mohamed, Mohammad dan Husalshah Rizal bergambar bersama.

(Anugerah Sanggar Ulung) dimenangi Sekretariat Kebudayaan MTM Kolej Kelima.

Kolej Kedua Belas pula diumumkan penerima Anugerah Johan Keseluruhan Pertandingan Berbentuk Kebudayaan Peringkat Antara Kolej - Sekretariat Kebudayaan Kolej Kediaman (Anugerah Sanggar Genta).

Sekretariat Kebudayaan Kolej Ketiga Belas penerima Anugerah Penganjuran aktiviti berbentuk kebudayaan terbaik - Sekretariat Kebudayaan kolej Kediaman (Anugerah Sanggar Harmoni oleh Sekretariat), Penghargaan kepada jurulatih kelab dan persatuan (Anugerah jasa Malinja) dan Penghargaan kepada bekas Presiden Kelab/Persatuan bagi sesi 2005/2006 (Anugerah Delima Budi) juga diberikan kepada pemenangnya.

Majlis anjuran Unit Kebudayaan, Bahagian Hal Ehwal Mahasiswa (BHEM), (UPM) di Panggung Percubaan ini

memberikan penghargaan kepada mahasiswa-mahasiswi yang komited dan sentiasa konsisten melibatkan diri dalam semua kegiatan yang berbentuk kebudayaan dan kesenian di kampus UPM. Seterusnya, sebagai satu usaha untuk mengangkat dan memartabatkan kegiatan kebudayaan dan kesenian di UPM.

“Majlis ini dapat mengenalpasti calon-calon yang sesuai untuk dicalonkan ke Majlis Anugerah Seni MAKUM 2006 yang akan diadakan nanti, sebagai platform untuk memberikan tanda penghargaan kepada mereka yang konsisten dalam kegiatan kebudayaan dan kesenian, menggalakkan dan meningkatkan semangat dan daya saing untuk lebih aktif memajukan kebudayaan dan kesenian di UPM,” Prof. Madya Dr Azali Mohamed, Timbalan Naib Canselor (Hal Ehwal Pelajar dan Alumni) UPM selepas menyampaikan anugerah kepada para pemenang.